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De GMR is de gemeenschappelijke medezeggenschapsraad van Stichting PrimAH. De GMR 
houdt zich bezig met alle bovenschoolse zaken binnen de stichting, waaronder de verdeling van 
de financiële middelen en andere beleidsmatige zaken die een meerderheid van de scholen 
binnen de stichting raken. Deze nieuwsbrief is bedoeld om teamleden en ouders op de hoogte 
te houden van het reilen en zeilen binnen Stichting PrimAH.
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Op 20 april jl. was de meeste recente vergadering van de GMR van Stichting PrimAH. Er 
stonden niet veel punten op de agenda dus deze nieuwsbrief is wat beknopter dan u van 
ons bent gewend. In deze uitgave kunt u onder meer lezen over de instemming van de 
GMR met het bestuursformatieplan, de keuze van scholen voor een nieuw 
leerlingvolgsysteem en de mededelingen van de directeur-bestuurder. Daarnaast wordt in 
deze nieuwsbrief een oproep gedaan voor tegenkandidaten voor een plekje in de GMR.

Instemming bestuursformatieplan

In de vorige vergadering van de GMR was het concept van het bestuursformatieplan 
(onderdeel van de strategische beleidsvisie) al uitgebreid voorbesproken. Naar aanleiding 
van de feedback van de GMR in die vorige vergadering, lag nu een afgeslankte versie op 
tafel; overzichtelijk en doeltreffend. Vragen van de GMR over de definitieve versie waren al 
voor de vergadering per mail beantwoord. Er werd nog wel even stilgestaan bij de 
formulering over boventalligheid. Het ging hierbij echter om het krijgen van een scherp 
beeld, en het antwoord op de vraag was niet zodanig zwaarwegend dat het instemming 
met het plan in de weg stond. Het beantwoorden van de vraag wordt achter de schermen 
opgepakt als samenwerking tussen de GMR en Cisca Oenema, de beleidsmedewerker 
Personeel en Organisatie binnen Stichting PrimAH.



Keuze nieuw leerlingvolgsysteem

Hoewel de keuze voor een nieuw leerlingvolgsysteem geen agendapunt was voor de 
afgelopen vergadering, kwam dit tijdens de rondvraag toch ter sprake. Scholen zijn in 
Nederland verplicht om met een leerlingvolgyssteem (LVS) te werken, maar zij mogen zelf 
kiezen welk systeem zij gebruiken. Veel scholen binnen Stichting PrimAH werken 
momenteel met het LVS van Cito, maar deze wordt volgend schooljaar in de huidige vorm 
niet meer aangeboden. De scholen binnen de stichting oriënteren zich momenteel dan ook 
op nieuwe LVS-aanbieders. Stichting PrimAH heeft gekozen voor een koers waarbij de 
scholen de vrijheid krijgen zelf te kiezen met welke van de vier LVS-aanbieders zij in zee 
gaan. Scholen kunnen op deze manier kiezen voor een aanbieder die passend is bij de 
identiteit, de visie en het beleid van de school. 

Een blik op het rooster van aftreden leert de GMR dat de posities van Janine Everts 
(leerkracht, cluster kleine scholen) en Jeroen de Smidt (ouder, cluster kleine scholen) 
na het einde van dit schooljaar aflopen. Beide hebben aangegeven hun termijn te 
willen verlengen. Mocht u desondanks als leerkracht of ouder van de cluster kleine 
scholen ook willen meedenken in de GMR, dan kunt u zich kandidaat stellen door een 
mailtje te sturen naar de secretaris van de GMR: secretaris.gmr@primah.org. 
Wanneer zich tegenkandidaten melden, zullen er verkiezingen worden uitgeschreven. 
Neem een kijkje op https://www.primah.org/gmr/ voor meer informatie over de 
werkzaamheden van de GMR. Voor eventuele vragen kunt u zich richten tot de 
secretaris van de GMR. Kandidaatstellingen dienen uiterlijk 5 juni bij de secretaris 
binnen te zijn.

Oproep tegenkandiaten GMR



Mededelingen directeur-bestuurder

Elke vergadering zorgt de directeur-bestuurder van Stichting PrimAH ervoor dat de GMR kort 
wordt bijgepraat over het reilen en zeilen binnen de stichting. Afgelopen vergadering kon Jeroen 
Kleyberg de GMR vertellen dat er binnen de stichting druk wordt verduurzaamd en er offertes 
worden getekend voor het plaatsen van zonnepanelen op drie scholen. Bijna alle scholen zullen 
dan van zonnepanelen zijn voorzien. Verder kon Jeroen vertellen dat  er per 2024 zal worden 
overgestapt op een andere leverancier voor gas en elektriciteit; de huidige leverancier trekt zich 
namelijk van de markt terug. De stichting hoopt met deze overstap financieel voordeel te 
kunnen behalen. Daarnaast wist Jeroen met betrekking tot de formaties op scholen te vertellen 
dat intussen duidelijk is hoeveel fte's elke school voor het nieuwe schooljaar krijgt toegewezen. 
Scholen kunnen nu dus een begin maken met het invullen van de personele bezetting voor het 
komende schooljaar.

Volgende vergadering

De volgende vergadering van de GMR is een besloten bijeenkomst in mei samen met de 
volledige Raad van Toezicht van stichting PrimAH. De eerstvolgende reguliere vergadering vindt 
plaats op maandag 12 juni.



DE LEDEN VAN DE GMR

Heeft u naar aanleiding van deze nieuwsbrief vragen of wilt u een 
keer een vergadering van de GMR bijwonen? Neem dan contact op 
met een van de GMR-leden of de secretaris van de GMR. 


